
Digitalt opptak til ph.d.-program

Vi ønsker å slippe andre fakulteter til i 

løsningen laget for Ph.d.-MED
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Kort oppsummert etter pilot:

• God nok for å slippe til fakulteters om ønsker 

å ta Søknadsweb og RPA i bruk

• Gevinster først og fremst for arkiv og for 

søkere (sparer tid, enklere søknadsmåte)

• Saksbehandlere får bedre persondata, men 

må saksbehandle i FS og ePhorte. 

Registreringer flyttes ellers fra 

drgradssøknad samlebilde til student 

samlebilde
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• De store gevinstene først vil komme når:

o UiO blir organisert godt nok mht arbeids- og dataflyt 

på tvers mellom forskjellige enheter ved UiO 

(personal, opptak, fakultet)

o FS/Søknadsweb blir utviklet for å håndtere løpende 

opptak og kan håndtere deling av saker mellom 

saksbehandlere forskjellige steder i organisasjonen 

(herunder faglig opptakskomite) 

o Arkiv kan ta imot relevante data løpende fra 

opptakssystemet (BOTT-SA)
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• Pilotgruppen anbefaler:
o UiO rigger organisasjonsprosjekt for å gå opp arbeidsdeling og 

arbeidsflyt mellom personalavdelingen, studieavdelingen og 

fakultetene med tanke på bedre samhandling

o Fortsatt teknisk utvikling av opptaksløsninger for bedre støtte til 

saksbehandlere i alle opptak, med vekt på støtte til å kunne 

håndtere løpende opptak

• Utviklingsbehov avdekket i pilot behandles i to 

kategorier:
o Større utviklingsønsker spilles inn til prosjektet nasjonalt 

masteropptak og moderniseringsprosjektet for FS

o Utviklingsønsker vi tror kan gjennomføres i dagens løsning, 

diskuteres i studieavdelingen og meldes til Unit etter vanlig 

rutine


